
Zápis ze schůze Osadního výboru konané dne 5.1.2015

Přítomni:

Předseda: Monika Křibíková,DiS.

Místopředseda: Mgr.Aleš Pitřík 

Členové:                    Simona Frýdecká

                                       Mgr.Věra Melichaříková,

                                       Nitra Hartmund (omluven)

Hosté: Pan Vašík Stanislav             

Program:

1. Zahájení
2. Řešení požadavků a stížností

        ad     1.       Schůzi zahájila paní předsedkyně M. Křibíková

ad      2.        ‐  Pan    Jiří Muroň  –  č.p.  122:  připomínkuje  opravu  cesty  směr 
Kamenec s konkrétními dotazy:  

‐ Jaký je stav rozpracovanosti rekonstrukce této cesty včetně vyhýbacích míst?

‐ Co je zatím provedeno?

‐ Jaký je další harmonogram prací?

‐ Pokud se nezdaří rekonstrukce, platí příslib z loňského roku, že bude cesta   

  opravena bez rozšíření

            ‐ OV požaduje přidání druhého žlutého kontejneru na plasty na rozcestí 
na Kamenci.

‐  OV  reaguje  na  požadavek  občanů  Skalice  a  požaduje  zpracování 
projektu  a  následné  vybudování  parkoviště  na  prostranství  mezi  školou  a 
současnou budovou školní družiny (bývalá pošta).



      ‐    OV  na  základě  stížností  požaduje  prošetření  důvodu  šíření  zápachu 
z bývalých pohostinských WC po chodbách kulturního domu.

  

Příští  schůze  OV  se  bude  konat  2.  2.  2015  v 17 
hodin. 


